
ــاورزی؛قبول دارم ــر جهادکش وزی
ممنوعیت صادرات کشاورزی عجولانه

و نادرست بود

وزیر جهادکشاورزی گفت: نمی توانستیم به صادرات گسترده محصولات
کشاورزی که منجر به افزایش قیمت این محصولات در بازار داخل شد، بی

تفاوت باشیم.

 

به گزارش اگروفودنیوز، محمود حجتی در جلسه صبحانه کاری با اعضای
اتاق بازرگانی ایران که هم اکنون در محل اتاق بازرگانی ایران در
حال برگزاری است، در واکنش به مباحث مطرح شده در این جلسه، مبنی
بر اینکه ممنوعیت ناگهانی صادرات محصولات کشاورزی طی هفته های
گذشته اقدام درستی نبوده است، اظهارداشت: ما ۵ میلیون تن تولید
گوجه فرنگی در کشور داریم که امسال طی دو الی سه ماه نزدیک به یک
میلیون تن گوجه و رب آن از کشور صادر شد، آیا این اتفاق نیازمند

عکس العمل بود یا خیر؟

وی افزود: شما می گویید عکس العمل ما نادرست و عجولانه بوده؛ این
مساله را قبول داریم اما بهرحال این مساله نیازمند واکنش بود
چراکه ما نمی توانستیم شرایط را رها کنیم، ما مسئول هستیم. اگر
این روند ادامه می یافت اتفاقات خوبی رخ نمی داد. در این صورت
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رسانه های داخلی، خارجی، مجازی و غیرمجازی ایجاد وحشت می کردند و
روان مردم را بهم می ریختند.

حجتی با بیان اینکه وضعیت ذخایر کالاهای استراتژیک خوب است و
مشکلی نداریم، گفت: ٨٠ میلیون نفر می خواهند از محصول گوجه
استفاده کنند، البته عده ای از این تصمیم(ممنوعیت صادرات) آسیب
دیدند ولی حتی اگر تصمیم درست هم می گرفتیم باز عده ای آسیب می

دیدند.


